
Referat fra generalforsamling i FOTAK, den 7. februar 2011i 

Valg af dirigent  
Lars K. blev valgt som aftenens dirigent og Lars J. blev valgt som referent. Herefter blev 

det bekræftet, at generalforsamlingen var rettidig indkaldt jævnfør vedtægterne § 5. 
 

Beretning fra bestyrelse 
Lars V. aflagde beretning for året. Det har igen været et hyggeligt år hvor det er gået 
rigtigt godt. Alt har fungeret som det skulle og vi har fået lavet god mad og købt noget 
godt udstyr, heriblandt nogle gode knive. Alle er pænt med når det gælder betaling. Vi 

har haft en vellykket tur til Nørrevang hvor alle morede sig på trods af, at der var 
enkelte der frøs under vores ophold på rastepladsen ved Karlslunde. I år prøvede vi 

noget nyt hvor Per til et af vores arrangementer selv stod for alt indkøb af mad og vin. 
(lignende initiativer er velkomne).  

Regnskab samt fastsættelse af kontingent 
Richard præsenterede hovedtallene fra årets regnskab. Turen til Nørrevang kostede 

16.000 kr. og på trods af det havde vi ved dette regnskabsårs afslutning en pæn 
kassebeholdning på 16.596 kr. som er solidt placeret i banken.  

Kontingentet fastholdes, således at der betales et halvårligt beløb på 400 kr. samt et 
månedligt beløb (10 gange pr. år) på 100 kr. I alt 1.800 kr. pr. år. Pensionister får en 

rabat på i alt 200 kr. pr. år. Pensionister betaler 160 kr. pr. gang i alt 1.600 kr. om året. 
 

Valg af bestyrelse, suppleanter, sekretær, kasserer, vin indkøber samt mad 
indkøbshold 

Lars V. og Richard var på valg og blev genvalgt til bestyrelsen under store klapsalver, og 
alle øvrige poster forblev uændret 

Herefter består bestyrelsen af følgende: 
 Lars Veganer 

     Johs. Kristensen     
            Richard Germansen           
    Ronni og Preben – suppleant 

  

Mad- og vinindkøbsholdet består fortsat af: 

Peter, Johs, Richard og Lars V. Det er dog muligt at melde sig under fanerne hvis nogen 
har lyst. 

Der blev valgt nyt festudvalg som nu består af: 

Preben, Claus og Richard. Festudvalget finder en dag til et nyt arrangement og 
bestemmer om årets ”fest” bliver med ledsager eller ej. 

Forslag  
Ingen forsalg, men stor aktivitet under evt. se herunder 



Evt. 

Det blev foreslået, at vi afholder øl og/eller vinsmagning. Johs vil undersøge nærmere 
vedr. en nordisk ølsmagning. Vi ser frem til at høre nærmere ved næste 

madlavningsarrangement. Det blev endvidere foreslået, at vi starter opbygningen af en 
større servietsamling i kulørte farver, således at vi altid er klar til at præstere en 
borddækning der matcher årstidens farvetemaer. Der blev også ytret ønske om at 

arrangere en aften med servietfoldning (Tommi), men der var ikke helt tilslutning blandt 
medlemmerne.    

Indstilling af nye medlemmer 
Arne står på listen som 1. reserve.  

 
Referent: Lars M. Jensen 

 


